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PhDr. Čižmár: 

Mesto nezvažovalo napr. v budúcnosti aj prostredníctvom možnosti cez pána poslanca Puciho 

pripraviť alebo spolupodieľať sa na výjazdovom rokovaní vlády alebo osloviť konkrétne 

ministerstva v súvislosti s budúcnosťou areálu vodných športov. Vieme dobré, že 

v niektorých mestách sa budúcnosť alebo činnosť niektorých zariadení riešila aj s finančnou 

spolu pomocou vlády. Takže, či náhodou mesto neuvažuje aj nad takouto možnosťou. 

Spomínali sme nedávno externé zdroje, hovorili sme, že areál vodných športov je záležitosť 

finančne objemnejšia ako mnohé ďalšie, ktoré má v pláne robiť mesto, ale skúsiť možno aj 

takúto cestu, či aj samotná vláda sa nebude podieľať nejakou pomocou, hoci len čiastkovou 

ale aspoň nejakou.  
 

Ing. Kolesár: 

Areál vodných športov, bol schvaľovaný koncepčný zámer nakladania s areálom vodných 

športov. Výsledkom tohto koncepčného zámeru je, iste si spomínate, vy ste ho schvaľovali, že 

bude zachovaná v tomto priestore prevádzka naozaj vodných športov, rieši to aj územný plán. 

Pokiaľ ide o spoluprácu s pánom poslanom Pucim, je poslancom tohto mestského 

zastupiteľstva, predpokladám, že mu nie je potrebné nejakými zvláštnymi kanálmi hovoriť 

o problémoch mesta a pokiaľ má možnosti riešiť veci ako ste to hovorili pán poslanec, iste to 

rád urobí a aj to očakávame.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 27.2.2013 
 

 

 

 

 

 


